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Hejtman LK Stanislav Eichler (ČSSD) se  dnes  zúčastnil v kasárnách 6. října v Liberci
slavnostního nástupu u příležitosti předání funkce velitele 31. brigády radiační, chemické a
biologické ochrany Liberec.

Funkci velitele předal plukovník gšt. Ing. Miroslav Knopp plukovníku gšt. Ing. Radku Černému,
MSS.

Slavnostní proslov přednesl mimo jiné i hejtman LK:

„Vážení páni generálové, důstojníci a vojáci, vážení hosté, velice rád jsem přijal pozvání na
slavnostní nástup u příležitosti předání funkce velitele 31. brigády radiační, chemické a biologické
ochrany v Liberci. Mám tak opět už poněkolikáté příležitost poděkovat všem vojákům naší chemické
brigády, kteří vzorně plní bojové úkoly a jsou tak chloubou nejen Libereckého kraje, ale i celé České
republiky.

Oceňuji, že tradice chemických jednotek místní posádky v Liberci se daří rozvíjet a že příslušníci 31.
brigády každodenně prokazují svou odbornost, znalosti a dovednosti, odvahu, obětavost a smysl pro
povinnost doma i v zahraničních vojenských misích. K těmto úspěchům, které jsem měl možnost ve
své funkci hejtmana sledovat, třeba v souvislosti s tragickými povodněmi v našem kraji v roce 2010,
kdy Vaše chemická brigáda byla jádrem pomoci Armády ČR obyvatelstvu, přispěl velkou měrou i Váš
odcházející velitel plukovník gšt. Ing. Miroslav Knopp. Za to mu patří mé velké poděkování. Současně
mi dovolte, abych panu plukovníkovi popřál mnoho úspěchů v další práci na jeho novém působišti i v
jeho osobním životě.

Pan  plukovník  Knopp  dnes  oficiálně  předal  funkci  velitele  brigády  plukovníku  gšt.  Ing.  Radku
Černému a zakončí tak další z úspěšných kapitol působení chemických jednotek v Libereckém kraji.
Jsem rád,  že  novým velitelem je  právě pan plukovník  Černý,  který  je  s  Libereckým chemickým



vojskem  dlouhodobě  spjat.  Jsem  také  přesvědčen,  že  zároveň  odstartuje  novou  etapu  působení
chemického vojska v našem kraji, které přispěje k ještě většímu věhlasu Armády ČR u české veřejnosti
i  v  cizině  při  plnění  úkolů  zejména  v  zahraničních  misích,  tak  jako  tomu  bylo  v  misích
předcházejících.

Přeji Vašemu novému veliteli panu plukovníku Černému mnoho zdaru v jeho práci a těším se na naši
další spolupráci.“

Slavnostní akt byl zakončen českou státní hymnou a podpisem protokolu o předání funkce.


